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De fractie heeft de volgende vragen:

Nu de uitspraak van de rechtbank, aangaande de beroepszaken HbHplus alweer enige tijd achter ons 
ligt, heeft de fractie van de VLP wel een aantal vragen omtrent de voortgang.

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen:

1. Zijn er van zaken waar de rechter een uitspraak heeft gedaan nog procedures niet afgerond, en 
zo ja, waar heeft dit betrekking op?

2. Kunt u bevestigen dat al deze cliënten conform de uitspraak van de rechter binnen 6 weken na 
de uitspraak een nieuwe indicatie hebben gekregen?

3. Hoeveel bezwarenschriften HBH+ zijn er nog lopende bij de bezwarencommissie en hoeveel 
beroepsprocedures HBH+ zijn er nog lopende (per dd. 28-08-2019)? 

4. U heeft eerder aangegeven voor het einde van het jaar te komen met noodzakelijke wijzigingen 
om de uitspraak van de rechtbank te respecteren. Gaat u dit nog halen, zo niet aan welke 
termijn moeten wij dan denken?

5. Klopt het dat bij nieuwe besluiten tot toekennen HBH, die worden afgegeven onder de oude 
voorwaarden, u het risico loopt op een nieuwe procedure om toch indicatie te krijgen conform 
de rechtelijke uitspraak? En zo ja, (hoe) bent u voornemens nieuwe rechtszaken te 
voorkomen?

6. Welke stappen gaat u ondernemen m.b.t. nieuwe cliënten binnen de HBH en welke 
voorwaarden zijn hierbij voor u van belang?

7. Wanneer denkt u de gemeenteraad te kunnen informeren over de hervorming in de wmo-
voorziening hulp bij de huishouding en zo ja, wat is dan uw verwachting?

 

Namens de fractie van VLP, 

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.   De rechtbank heeft in vier beroepschriften van jurist Wevers uitspraak gedaan. De overige 
beroepschriften zijn, op één zaak na, ingetrokken. Punt van geschil in het overgebleven beroepschrift 
is de keuze van de zorgaanbieder. Het beroep wordt half november door de rechtbank behandeld.

2.    Op 12 maart 2019 is met Jurist Wevers afgesproken dat we binnen 8 weken nieuwe indicaties 
voor zijn cliënten zouden stellen. Dit is binnen die termijn gebeurd.

3.      Op dit moment liggen er nog zes bezwaarschriften gericht tegen de indicaties HBH+, waarvan 
twee via Jurist Wevers. Er ligt, zoals onder het antwoord op vraag 1 gesteld, nog één beroepschrift ter 
afhandeling bij de rechtbank.

4.    Het ligt in de bedoeling om samen met Hart voor de Zorg een pilot in te richten om voor 20 
cliënten gezamenlijk op zoek te gaan naar een gepaste oplossing voor die cliënten. De pilot staat 
gepland van oktober 2019 tot januari 2020. Omdat we de ervaringen uit de pilot willen gebruiken voor 
een herijking van het beleid, zal deze herijking niet voor het einde van het jaar plaats kunnen vinden, 
maar begin 2020. Wij zullen de raad informeren over deze pilot zodra de opzet definitief is.

5.   Dat risico is inderdaad aanwezig, maar we gaan er vanuit dat we met de cliënten tot zodanige 
afspraken kunnen komen dat rechtszaken niet nodig zijn.

6.    Voor nieuwe cliënten wordt op basis van resultaatgericht indiceren gekeken of er tot een gepaste 
oplossing gekomen kan worden.

7.    Naar verwachting zal dat in het eerste kwartaal 2020 na afronding van de pilot kunnen gebeuren.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Inge Raaijmakers,

Wethouder Thuiszorg en Welzijn


